



Protokoll Styrelsemöte 2018-05-30

Närvarande: Patrik Revelj, Thomas Atting, Thomas Brundin, Peter Bengtsson, Linda Forsman

1. Föregående mötes protokoll

2. GDPR

Integritetspolicy låg ute på hemsidan i tid innan nya dataskyddsförordningen trädde i kraft. Meddelande har även gått ut till medlemmar via information på laget.se

Information kommer att ske till ledare för hur detta (framför allt medlemsavgifter) hanteras i samband med att grupperna drar igång sin träning till hösten.

3. Samsyn Eksjö

Styrelsen beslutar att godkänna dokumentet om Samsyn Eksjö

Nyhet till tidigare dokument är utbildningstillfällen för att få samsyn. Vi kommer att kräva att minst 1 ledare per lag går utbildningen årligen

4. Serieindelning

Damerna vill gå ifrån 3 serier till 2 serier med 10 lag i varje

P06/07 vill byta till serie med kortare resor.

5. Seriekonferens

Thomas Atting åker på konferensen som håller till i Växjö 4/6. Att ta med från IBK Husar är önskemålen från Damerna samt P06/07

6. Material

Alla lag har ännu inte lämnat in sina matchställ kompletta. Thomas B skickar ut datum för att senast lämna in kläder/utrustning.

7. Budget 18/19

Punkten bordläggs till nästa möte

8. Sponsorer

Vi ska gå igenom de sponsoravtal som vi har och ev skaffa nya till nästa säsong

9. Ekonomi

Fråga gällande kundfordran kom upp.

Patrik kollar så vi inte missar att få betalt eller om det bokats in mot annat konto.

10. Valberedningens förslag

Inget förslag från Valberedningen har inkommit till styrelse,

Micke Rosén har valt att kliva av

Frida Svensson har valt att kliva av

Peter Bengtsson har valt att kliva av

Till nästa möte skall valberedningen ha inkommit med förslag.

11. Nästa möte

18/6 kl 18:00 – Budget

12. Övriga punkter

a. Herrlaget

- i. Infomöte med Herrlaget 31/5
- ii. Tränare Mikael Astenius och Johan Hoff
- iii. 2 klara femmor finns idag.

b. Damlaget

- i. Sammanslagning med Nässjö
- ii. Förslag till tränare är Lotta Gunnarsson
- iii. Det ska finnas minst 14 påskrivna avtal senast 17/6 för att kunna fortsätta satsning på nytt damlag.
- iv.

c. Juniorlaget

- i. Förslag som tränare är Martin Hesselgren
- ii. Thomas har varit i kontakt med Anebys tränare där diskussioner om ev gemensamt lag förts. Har dock inte fått kontakt med dem för vidare diskussion.

d. Tränargrupp

- i. Förslag om att köra gemensamma fyspass för flera lag ev även med andra föreningar ex EBK / Hockeyn.
- ii. Vore bra att ha en tränargrupp som ansvarar för att få ihop fysträningen.

e. Ledarutbildning

- i. Diskussion om hur vi ska hantera ledarutbildningar. Målet måste vara att ha fler än en som går utbildning varje år



- f. Beslut om medlemsavgifter
 - i. Nässjö har samma medlems-/terminsavgift för födda 00-02 där vi idag har ett hopp som är ekonomiskt stort för de som går från ungdomslag till seniorverksamhet. Förslag att lägga in en nivå på 1600kr.
 - 1. Beslutet kan inte tas av styrelsen utan bordlägges till årsmötet
 - a. Patrik gör ett förslag på medlemsavgifter till årsmötet.
- g. Årsmöte
 - i. Datum för årsmöte – Tisdag 21/8 kl 19:00

Patrik Revelj
Ordförande

Linda Forsman
Mötets sekreterare